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Z A P I S N I K  
 
1. izredne seje Sveta Četrtne skupnosti Golovec, ki je bila v četrtek, dne 1. februarja  2007 ob 17.00 
uri  v sejni sobi Oddelka za lokalno samoupravo, MOL, Litijska 38, Ljubljana. 
 
Sejo je na podlagi 31. člena Pravil Četrtne skupnosti Golovec, Mestne občine Ljubljana sklical 
predsednik Sveta Četrtne skupnosti Golovec, Mestne občine Ljubljana, gospod Gregor FEIST.  
 
PRISOTNI: Zinka Breskvar, Gregor FEIST, Borivoje Đorović, Anton KASTELIC, Avgust 
KASTELIC, Viljem Klemenc, Matjaž KREGAR, Drago Koestner, Sonja Leben, Igor Pigac,Viljem 
SUŠNIK in Sandi ŠTEPEC. 
OSTALI PRISOTNI: MAJDA Cestnik in Vesna Stojanovič (obe javni uslužbenki v Oddelku za 
lokalno samoupravo, MOL). 
 
1. izredna seja Sveta Četrtne skupnosti Golovec Mestne občine Ljubljana se je pričela ob 
17.00 uri ob navzočnosti 12 svetnikov od 15, kar pomeni, da je bil Svet sklepčen.  
 
Za 1. izredno sejo Sveta Četrtne skupnosti Golovec Mestne občine Ljubljana je bil določen 
naslednji DNEVNI RED:  

 
- Obravnava in pripombe Četrtne skupnosti Golovec MOL na Osnutek odloka o 

proračunu Mestne občine Ljubljana za leto 2007 
 
Člani Sveta o dnevnem redu izredne seje, skladno s 57. členom Poslovnika Mestnega sveta Mestne 
občine Ljubljana, niso razpravljali in glasovali.  
 
 

AD 1. 
OBRAVNAVA IN PRIPOMBE ČETRTNE SKUPNOSTI GOLOVEC MOL NA 

OSNUTEK ODLOKA O PRORAČUNU MESTNE OBČINE LJUBLJANA ZE LETO 
2007 

 
 
Uvodoma je predsednik sveta, g. Feist člane sveta seznanil, da je  izredno sejo sklical zaradi 
kratkega roka za oddajo pripomb četrtnih skupnosti na osnutek odloka o proračunu, to je do 6. 
februarja 2007. 
 
V razpravi so sodelovali vsi prisotni člani sveta. 
Po razpravi je dal predsednik sveta na glasovanje 
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PREDLOG SKLEPA št. 1i/1: 
Svet Četrtne skupnosti Golovec MOL ima na osnutek odloka o proračunu MOL za leto 2007 
naslednje predloge in pripombe: 
 
KOMUNALA 
Svet Četrtne skupnosti Golovec MOL predlaga, da se v proračun za leto 2007 vključi izgradnja 
kanalizacijskega omrežja na območju Hrušice in dokonča izvedba potrebne infrastrukture (kanal, prečrpovalna 
postaja….) in priklop že zgrajenega kanalizacijskega omrežja v Bizoviku. 
OBRAZLOŽITEV: Glede na to, da je kanalizacijsko omrežje ponekod že zgrajeno, meščani nosijo dvojne 
stroške (omrežje in praznjenje greznic) bi bilo potrebno dokončati že pred leti začeto povezavo oz. 
priključitev na kanalizacijsko omrežje, da bi posamezna gospodinjstva začela uporabljati zgrajen 
kanalizacijski sistem.  
 
Stanovanjsko naselje Hrušica, ki se nezadržno širi in leži na vodovarstvenem območju potrebuje 
kanalizacijsko omrežje. Meščani oddaljeni 2 km od centra Ljubljane razpolagajo s telefonskim, kabelskim, 
plinovodnim, toplovodnim, brezžičnim……..omrežjem in si že desetletje želijo tudi nujno potrebno 
kanalizacijsko omrežje. Stroški praznjenja greznic naraščajo, mnogokrat se gnojnica iz greznic razlije po 
cestah in okoliških zelenicah, kar povzroča tako okoljsko škodo, zdravstveno ogroženost, kot tudi vse bolj 
neznosne bivanjske razmere.  
 
Svet četrtne skupnosti predlaga, da se v letu 2007 redno vzdržuje: 
♦ v Bizoviku: meteorna kanalizacija od Gozdne poti do ponikovalnice pred pokopališčem  
♦ V Hrušici: meteorni kanal ob Krožni poti, meteorni kanal ob Hruševski cesti in ob Cesti v kostanj, 
♦ V Štepanji vasi: zadrževalnik na koncu Ulice miru in na Hruševski cesti pred Pizzerio »Mama Mia«. 
OBRAZLOŽITEV: Ob obravnavi osnutka odloka je imel Svet ČS Golovec pripombo, da pod postavko Vzdrževanje 
meteorne kanalizacije ni navedenih lokacij požiralnikov, ki se bodo vzdrževali. Navedeni so le požiralniki na najbolj 
kritičnih točkah. Vsakokratno malo močnejše deževje zaradi premalo vzdrževanja ceste in mnoga dvorišča hiš spremeni 
v hudournike in jezera, za njimi pa ostajajo nanosi blata, vejevja, ponekod celo do Litijske ceste. 
 
Svet četrtne skupnosti Golovec, MOL predlaga, da se v proračunu zagotovijo sredstva za sanacijo 
sprehajališča ob Ljubljanici v Štepanjskem naselju od Doma starejših občanov do Trpinčeve ulice ter 
mostu, ki povezuje Jakčevo ulico z Novimi Fužinami.  
OBRAZLOŽITEV: Sprehajališče ob Ljubljanici je eden izmed pomembnih dejavnikov kvalitete bivanja v 
sicer pretežno spalnem Štepanjskem naselju. V njegovo vzdrževanje se vse od izgradnje ni vlagalo veliko 
sredstev. Rastje s svojimi koreninami je na nekaterih delih uničilo asfaltno prevleko tako na sprehajališču kot 
na kolesarski stezi, izginila je večina klopi in košev za smeti, potrebno pa bi bilo obnoviti tudi obstoječo 
javno razsvetljavo in jo podaljšati vse do konca sprehajališča.  
Svet Četrtne skupnosti Golovec MOL, predlaga da se v proračunu zagotovijo sredstva za redno vzdrževanje 
(obrezovanje) drevja v Štepanjskem naselju, predvsem vzdolž Pesarske in Parmske ceste ter ob dovoznih 
intervencijskih poteh. 
OBRAZLOŽITEV: Drevje v Štepanjskem naselju je bilo zasajeno v času gradnje soseske in od takrat ni bilo 
vzdrževano. V lanskem letu, kljub zagotovljenim intervencijskim sredstvom v proračunu, drevesa niso 
bila obrezana.  
 
CESTE 
Svet Četrtne skupnosti Golovec, MOL predlaga, da se nadaljujejo odkupi zemljišč za rekonstrukcijo 
Litijske ceste na odseku od Pesarske do Sostrske ceste, glede na to, da je rekonstrukcijo Litijske ceste 
opredelil kot prvo prioritetno nalogo, z realizacijo katere se bodo rešili številni problemi varnosti v 
cestnem prometu, za katere je na osnovi poročila policije ugotovljeno, da se ravno na tem delu v 
Ljubljani najbolj poslabšujejo. 
OBRAZLOŽITEV: Svet Četrtne skupnosti Golovec je izrazil razočaranje nad dejstvom, da v osnutku 
odloka o proračunu za leto 2007, niti v programu prihodnjih let ni omenjena rekonstrukcija Litijske ceste 
(niti pod programom Urejanje zemljišč) kolikor pa je Svetu četrtne skupnosti Golovec znano, do zapletov 
prihaja ravno zaradi odkupov potrebnih zemljišč. Litijska cesta je ena izmed vpadnic v Ljubljano, promet po 
njej se iz leta v leto povečuje, kar je posledica pritoka vozil iz obvoznice in vse intenzivnejše širitve naselij 
ob Litijski cesti.   
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Svet Četrtne skupnosti Golovec, MOL predlaga, da se v proračunu za leto 2007 zagotovijo sredstva za 
izvedbo hodnikov za pešce in ureditev dvosmernega prometa na Štepanjskem nabrežju, na odseku od 
Štepanjske ceste do Mekinčeve ulice. 
 
Svet četrtne skupnosti predlaga, da se v proračunu za leto 2007 zagotovijo sredstva za prometno 
ureditev nepreglednega ovinka na Hruševski (mimo kleparja Anžiča-Hruševska 98) in izvedbo 
nadvišanih peš prehodov na Parmski cesti. 
OBRAZLOŽITEV: Ovinek na Hruševski je zelo nevaren, predvsem pozimi zaradi nevarnosti ledu pred 
nepreglednim ovinkom. Ker se je tu zgodilo že nekaj nesreč bi bilo potrebno z bizoviške strani postaviti 
znake za omejitev hitrosti ter razmisliti o drugih načinih umirjanja prometa.  
Z izvedbo tehničnih ukrepov za umirjanje prometa na Parmski c. bi se povečala varnost v prometu, 
predvsem otrok na poti v šolo. Tovrstno ureditev je predlagal pristojni mestni oddelek in nas v 
dopisu obvestil, da naj bi bila izvedba v letošnjem letu. V letu 2006 smo imeli na dotični cesti 
prometno nezgodo s smrtnim izidom. 
 
 
Svet Četrtne skupnosti Golovec, MOL predlaga da se v proračunu za leto 2007 zagotovijo sredstva za 
vzdrževanje in sanacijo parkirišč ob Pesarski in Parmski cesti ter izvajanje zimske službe. 
OBRAZLOŽITEV:Parkirišča ob Pesarski in Parmski cesti so zaradi vdora zemlje in asfalta ter zamašenih odtokov pod 
vodo (v zimskem času led), zato so potrebni dodatni  odtoki ter odmašitev obstoječih in izvajanje zimske službe. 
 
Svet Četrtne skupnosti Golovec, MOL predlaga, da se v proračunu za leto 2007 zagotovijo sredstva za 
izvedbo  peš hodnikov od Podružnične šole Božidarja Jakca (Hrušica) do semaforiziranega križišča z 
Litijsko cesto.  
 
 
Svet Četrtne skupnosti Golovec, MOL predlaga da se v proračunu za leto 2007 zagotovijo 
Sredstva za ureditev  povezovalne poti in kolesarske steze ob Grubarjevem kanalu / za Domom 
starejših občanov do Povšetove ulice/. 
 
Svet Četrtne skupnosti Golovec, MOL vztraja na že danem predlogu ob obravnavi Programa 
sprememb prog Mestnega javnega potniškega prometa za podaljšanje ene izmed prog MPP v Bizovik.  
OBRAZLOŽITEV: Glede na to, da skozi naselja že vozi avtobus (Lipoglavčan) smatramo, da je cestna 
infrastruktura ustrezna tudi za avtobus MPP. S tem bi pripomogli k manjši gneči po Ljubljanskih ulicah in 
manjšemu onesnaževanju okolja. Pridobili pa bi potrebno bližino oz. urejenost mestnega prevoza v 
nazadržno naraščajočem naselju. 
 
Dokončajo naj se začeta dela na Cesti v Bizovik (pločnik in razsvetljava). Pristopi naj se k 
rekonstrukciji Dobrunjske ceste (podaljšanje Dobrunjske na Hruševsko), če je potrebno zaradi 
uvedbe mestnega potniškega prometa. 
 
TURIZEM 
Svet Četrtne skupnosti Golovec, MOL pristojnim oddelkom predlaga, da se označijo glavne dostopne 
poti na Golovec kot tudi poti na Golovcu z ustreznimi tablami, ki bi obiskovalce opozarjale, kje se 
nahajajo in nakazovale različne možne poti.  
OBRAZLOŽITEV: Svet Četrtne skupnosti Golovec, MOL ugotavlja, da so tako Pot spominov kot poti 
preko Golovca redno vzdrževane, žal pa so dostopne poti na Golovec neoznačene / to  povzroča težave 
obiskovalcem, ki kraja ne poznajo in zaidejo na dovozne poti do objektov/ ter neurejene/ zaraščene z 
grmovjem in podrastjem, pogosto neprehodne zaradi podrtih dreves/. 
 
PREDLOG SKLEP št. 2i/1: 
Svet Četrtne skupnosti Golovec MOL se ne strinja z znižanjem sredstev namenjenih za 
delovanje četrtne skupnosti v letu 2007. 
Svet četrtne skupnosti Golovec MOL predlaga, da se sredstva za delovanje četrtne skupnosti 
ohranijo v najmanj taki višini kot v preteklem letu. 
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OBRAZLOŽITEV: Iz predlaganega osnutka proračuna smo razbrali, da se sredstva krčijo pri 
izvajanju dejavnosti društev, zvez…..kar posledično krni kvaliteto meščanov. Znižanje sredstev 
četrtnim skupnostim bo še dodatno vplivalo na zmanjšanje aktivnosti v ČS. Četrtna skupnost želi še 
naprej izvajati programe, ki predvsem najšibkejšim in najbolj ogroženim v družbi (otrokom, 
ostarelim, socialno šibkim…..,) pomagajo za aktivno, bolj varno, kakovostnejše življenje. Pretekle 
izkušnje nas vodijo k spoznanju, da smo s sicer skromnimi sredstvi, poleg že omenjenega,  uspeli 
postoriti tudi druge, za nekoga neomembe vredne malenkosti, za stanovalce četrtne skupnosti pa 
precej opazne ureditve, za katere druge službe, tudi po več letih prošenj niso pokazale posluha. 
 
PREDLOG SKLEPA št. 3i/1: 
Svet Četrtne skupnosti Golovec MOL,  posreduje direktorju mestne uprave in pristojnemu 
podžupanu MOL obrazec- predlog prioritetnih nalog v četrtni skupnosti ter predlaga, da se 
po vsebinskih sklopih ter glede na možnost realizacije uvrstijo v predlog proračuna za 
letošnje (2007) in proračune prihodnjih let. 
Svet Četrtne skupnosti Golovec MOL pričakuje da  pristojni oddelki mestne uprave MOL, 
predlog prioritetnih nalog proučijo ter nas seznanijo z odgovori iz katerih bo razviden tudi 
terminski načrt izvedbe. 
 
O sklepih so člani sveta glasovali hkrati. 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 12 članov sveta. 
Sklepi  so bili sprejeti. 
 
Dnevni red  1. izredne seje Sveta Četrtne skupnosti Golovec, Mestne občine Ljubljana,  je bil 
izčrpan in predsednik je sejo zaključil ob 19.00 uri. 
                   
                                               
Zapisala: 
Vesna Stojanović                                                                            Predsednik  Sveta 

               Četrtne skupnosti GOLOVEC 
                  Mestne občine Ljubljana 
                           Gregor FEIST 


